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                                                                                      REFERAT 

          STYREMØTE 2023/6 NMLK 

Møtetid 10.10.2023 KL. 

19:00 

  

Møtested Teams 

Innkalte 

Oppmøte 

  

Styret, Redaktør Fuglehunden 
Kristin Ruud Alvseike, Monica Johansen, Hilde Balke, Kirsti Danielsen, 
Harald Bruflot, Stig Hovland, Ingrid Larsen, Jan Teigen, Amund Lundqvist 
(fra sak 73), Nils Roar Sælthun  

Avbud Martine Rudi Teige, Frode Haugli, Lena Fjærem Lemstad 

Ikke møtt  

 

70/23 Godkjenning av innkalling 

Saksbeskrivelse • Godkjent 

• Referat: Nils Roar Sælthun 

• Møtet er beslutningsdyktig  

• Saker: Henvendelse om premier ved jaktprøver. Spørsmålet tas 
opp på neste møte 

 

71/23 Referat fra forrige styremøte 

Saksbeskrivelse Referat fra styremøte 5/2023, 14.08.2023 ble godkjent. 
 

Hengesaker: 

• Lagerstatus (Nils Roar). NRS sjekker, Harald blir med. 

• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger rådene. 
Avlsrådene – AvlKL tar initiaiv for avlsrådene.. 

• Ny vandrepokal fullkombinert (Harald). – Plakett bestilles fra 
Trond Gustavsen  

• Harald har skrevet artikkel i Fuglehunden om årets 
fullkombinerthund 2022. 

• Skjold som jubileumsgave til søsterorganisasjonen i Finland 
sendes ut. 

 

72/23 Oppdatert avlssystem 

Saksbeskrivelse • Status om kontakt med NKK: Prosessen har stoppet opp så 

langt i NKK. Når det evt foreligger en avtale med 

systemleverandør, vil det være naturlig at klubben henger seg 

på. 
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• I mellomtiden vil styret å arbeide videre med systemkrav og 

kontakt med ulike leverandører. Vi vil også holde kontakten 

med NKK.  

• Diskutert i RU. NMLK er den klubben som har kommet lengst. 

RU har bedt NKK om et møte om datainnsamling. NMLK blir 

med på møtet.  

• Uklart om datafangst fra fullkombinertprøvene –alt rapporteres 

inn tilsvarende skogsfugl pluss apportprøve, men det er uklart 

hva som kan hentes ut av  Dogweb. Avklares til neste møte.  

• Avlsrådene ser på forslagene til avlskriterier i rapporten og 

legger frem sine vurderinger overfor styret. 

 

73/23 FKF og NKK 

Saksbeskrivelse • NKK har sendt mail om frister for innmelding av prøver, og nye 
prøvesatser 

• RU-møte: Diskusjon om championatreglene 
(poengberegningen). Grundig diskutert i 2018, RU støtter ikke 
endringer nå. Datauttrekk.   

• FKF-møte om lavlandssaken. Klima- og miljødepartementet 
(KLD) hadde ikke behandlet klagen fra FKF da møtet ble hold . 
NJFF foreslår en sertifiseringsordning for utsetting som skal 
godkjennes av myndighetene. Økonomisk er FKF innenfor det 
de forespeilet på Fuglehundtinget. FKF kaller inn til nytt møte 
for videre strategi etter KLD har behandlet klagen 

• T.o: KLD har nå gitt avslag på klagen. 

 

74/23 Jaktrådet 

Saksbeskrivelse • Gjennomført 2023: Vintertrening Brennabu, apport Malungen, 
fullkombinert Budor, skog/fullkombinert Stange, lukket prøve 
Lierne, bevegelige sporprøver. 

• Mye jobb, og spesielt tungt å finne dommere. 

• Ønske om å arrangere stasjonær blodsporprøve: Jaktrådet har 
ikke kapasitet til å arrangere ytterligere prøver, og styret ønsker 
ikke å arrangere mer enn bevegelige sporprøver.  

• Aktiviteter 2024 planlegges som for i år, men vi trenger ny plass 
for vintersamlingen da det vanlige terrenget er stengt. 
Samlingen kombineres med lukka vinterprøve.  

• Premier – Hilde og Amund diskuterer evt differensiering av 

premier etter prøvetype. 

• Skogsfugltrening passer godt i DK-regi (Henriette har arrangert, 

Jan og Andreas planlegger trening i Berg skog). Vi kan også ha 

tilbud fra klubben sentralt. Sjekker mulighet på Spellplassen 

(Elverum). Der er det terreng, overnatting og kjentmenn. Kan 

være mulig å få dispensasjon for båndtvang, slik at det kan 

arrangeres før jakta.  



3 
 

• Webinar som planlegges: Førstehjelp for hund v/Martine og 

Ragnhild. 

• Besluttet å kjøpe F- godkjent skap for håndvåpen på lageret. 

 

75/23 Avlsråd Grosser  

Saksbeskrivelse • Noen  prøvedeltagelse. 

• Møte med kleiner om avlsrapporten. 

 

76/23 Avlsråd Kleiner  

Saksbeskrivelse • Har hatt møte  om oppfølging av kriterier foreslått i 
avlsrapporten. Neste møte blir med avlgr. Før forslag blir lagt 
fram for styret. 

• Årets hund utstilling: ser på ulike måter å samle inn informasjon, 
men ligger an til at eiere må melde inn selv.  

 

77/23 Utstillingsrådet  

Saksbeskrivelse • Søkt om spesialuttillingen hos FKF og NKK.  

 

78/23 Våre instruktører 

Saksbeskrivelse • Status instruktørliste: Et par avslag, de fleste er interessert i å 

fortsette. Digital signering gjennom Frode. Oppdatering av 

kontaktopplysninger viktig. Stig og Kristin ser på utkastet fra 

Harald til mal for standardavtale. 

• Interessemeldinger: 2-3 personer har meldt interesse for å ta 

instruktørkurs. Alle vil anbefales av styret. Harald sjekker om en 

kan ta kun teoridel siden vedkommende allerede har 

gjennomført mye aktivitet i samarbeid med fase-3-instruktør. 

 

79/23 DKene 

Saksbeskrivelse • Møte torsdag 12. oktober. 

• Siste finpuss på veileder/søknad/budsjettskjema for bidrag fra 

klubben –Jan, Kristin, Harald, Frode 

 

80/23 Fondsstyret 

Saksbeskrivelse • DK Buskerud og Vestfold har fått støtte til leie av 
Drammenshallen. 

 

81/23 Fuglehunden og sosiale media 
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Saksbeskrivelse • Avlsråd Grosser har leder kommende nummer. 

• 27. november frist for neste nummer, leder har leder.  

• Neste portrett er på plass.  

• Kirsti har startet så smått å oppdatere årets hunder i påvente 

av oversikten fra rådene som skal sende inn dette..  

• God aktivitet på webside og på fb. 

 

82/23 Innkomne saker/ post 

Saksbeskrivelse 
 

 

83/23 Eventuelt, inkl. neste møte 

Saksbeskrivelse • Neste møte mandag 13. november. 

 

Slutt 21:25 


